

Inkomstförsäkring

En inkomstförsäkring kan lämna ut ersättning då du eventuellt blivit arbetslös. Helt oberoende av vilken a-kassa du är medlem i kan du teckna din inkomstförsäkring hos oss. Blir du arbetslös är det värdefullt om du har en inkomstförsäkring som kan komplettera a-kassans ersättningstak på 33 000 kr/mån före skatt. Med en inkomstförsäkring får du istället som mest upp till 80 % av din lön.

Fördelar med Konsumentförsäkrings inkomstförsäkring:

Fördelarna med att teckna en inkomstförsäkring är du får bättre förutsättningar att klara din ekonomi vid arbetslöshet där du kan välja en lång ersättningsperiod så den ekonomiska stressen minskar. Därför ingår detta när du tecknar en inkomstförsäkring hos oss:

En Försäkring för alla:

Är du tillsvidareanställd eller egenföretagare eller VD eller delägare i HB/KB vilar ett stort ansvar för bolagets ekonomi på dig redan, genom att teckna en inkomstförsäkring minskar du din privata ekonomis utsatthet vid arbetslöshet.

Behåll mer av din lön

A-kassan ersätter inte löner över 33 000 kr, med en inkomstförsäkring från kan du som mest behålla upp till 80 % av din lön om du blir arbetslös. [Räkna ut hur mycket det blir för dig](#). Obs, Exemplet är baserat på de förutsättningarna som gällde innan Corona Pandemin.

300 ersättningsdagar (över 13 månader!)

Hos oss kan du välja en inkomstförsäkring som är hela 300 ersättningsdagar, det betyder att du kan få ersättning i över 13 månader om du blir arbetslös. få du trygghet länge med en försäkring från oss.

Få hjälp att komma tillbaka

Förutom ekonomiskt stöd om du blir arbetslös får du tillgång till en jobbsökartjänst för att lättare komma tillbaka i arbete, via Auranest.

Tillfälligt förändrad A-kassa

Regeringen har till följd av Covid-19-pandemin beslutat att tillfälligt höja taket i A-kassan under de 100 första ersättningsdagarna till 1 200 kr (tidigare 910 kr) per dag under perioden 13 april 2020 till 3 januari 2021.

Ersättning från dag 101 kommer att höjas till 1000 kr (tidigare 760 kr) per dag under perioden 29 juni 2020 till 3 januari 2021.

Uppdatering 2020-09-21: I budgetförslaget som presenterats föreslås att den tillfälliga höjningen förlängs i två år, det vill säga 1200 kr respektive 1000 kr per dag kommer att gälla under 2021 och 2022. Beslut fattas senare under året. I texten nedan används 1200 resp. 1000 kr/dag.